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Spørgsmål:
”Ministeren bedes oplyse, hvor mange genoptagelsessager om fradrag for for-
bedringer, der er afgjort af SKAT i henholdsvis januar 2011 og februar 2011 
samt oplyse, hvad antallet af endnu ikke behandlede sager var samtidigt pr. 1. 
januar 2011 og 1. februar 2011.”

Svar:
SKAT har oplyst følgende om antallet af sager:

I januar 2011 blev der afgjort 70 sager, og i februar 2011 blev der afgjort 53 sa-
ger.

Antallet af endnu ikke behandlede sager pr. 1. januar 2011 udgjorde 4.397, og pr. 
1. februar 2011 udgjorde antallet af endnu behandlede sager 4.951.

Forklaringen på det relativt lille antal sager, som er afgjort i januar og februar 
2011, er, at projektet om fradrag for forbedringer i øjeblikket har et relativt stort 
antal nye medarbejdere under oplæring, jf. min besvarelse af spørgsmål 390. Når 
disse medarbejdere er oplært, vil produktionen stige væsentligt


